

R

**PENULISAN FEMINISME FIKSYEN MAHUA
SISWAZAH-SISWAZAH UNIVERSITI TAIWAN
(1970-1995)**

TING HEA CHUEN

**TESIS YANG DISERAHKAN UNTUK
MEMENUHI KEPERLUAN BAGI IJAZAH
SARJANA SASTERA**




**JABATAN PENGAJIAN TIONGHOA
FAKULTI SASTERA DAN SAINS SOSIAL
UNIVERSITI MALAYA**

MEI 2001

PENGAKUAN

Saya akui karya ini adalah hasil kerja saya sendiri kecuali nukilan dan ringkasan yang tiap-tiap satunya telah saya jelaskan sumbernya.

21-MEI-2001
Tarikh


TING HEA CHUEN
AGB 98014

PENGHARGAAN

Tiada apa-apa kata yang dapat menggambarkan perasaan berterima kasih saya terhadap penyelia saya iaitu Pensyarah Puan Seng Yan Chuan (孙彦庄) . Tanpa kehadiran bersama beliau, kertas ilmiah saya ini adalah sukar disempurnakan. Bantuan, bimbingan, nasihat, tunjuk ajar, komen, galakan, sokongan dan jasa baik yang dicurahkan oleh Puan Seng Yan Chuan kepada saya bukan sahaja menjayakan tesis saya tetapi akan dikenang selama-lamanya sebagai panduan hidup pada kelak hari.

Ucapan terima kasih yang tidak terhingga juga ingin saya rakamkan kepada Ketua Jabatan, pensyarah-pensyarah dan kakitangan Jabatan Pengajian Tionghoa yang pernah menghulurkan bantuan kepada saya. Saya juga ingin mengucapkan terima kasih kepada saudara Pan Yutong (潘雨桐) , Li Jinzong (李锦宗) dan Li Zongshun (李宗舜) kerana sudi ditemu ramah dengan memberikan pendapat-pendapat yang bernas untuk penulisan disertasi ini.

Ribuan terima kasih juga hendak disampaikan kepada Tabung Ryoichi Sasakawa Young Leaders Fellowship Fund, Institut Pengajian Siswazah Dan Penyelidikan Universiti Malaya, serta pihak Universiti Malaya kerana sudi memberikan bantuan kewangan dan kemudahan.

Saya turut terhutang budi kepada perpustakaan-perpustakaan di Universiti Malaya, Perpustakaan Kolej Selatan, Perpustakaan National University of Singapore, Gabungan Persatuan Alumni Universiti Taiwan Malaysia dan pihak berkenaan yang memberikan pelbagai kemudahan untuk pengajian saya.

Tidak terlupa juga ingin saya rakamkan sekalung penghargaan untuk ahli keluarga tercinta saya. Bantuan dan sokongan moral yang diberi oleh Wan Yin (婉迎) merupakan hadiah yang paling berharga dalam hidup saya. Terima kasih atas segala doa, restu kamu semua dan keberkatan Tuhan yang memakbulkan segala yang bermakna ini.

Sekian, terima kasih.

TING HEA CHUEN